



Good day,

The purpose of the Addendum# 1 is to provide an answer to a question that was raised to the referenced RFPISED201766.

Request for Quotation #: RFPISED201766. – Modern Digital Radio Modulation E-Learning Training Course

Addendum #1

Q1. To help us bound the depth of the training offering required by Annex A.4.1 Required Topics to be Covered:

a. What is the assumed level of education or experience of the average student? For example, Laymen, Technician, Engineer?

- **Answer:** - The average student would have achieved a secondary school diploma and an Electronics Engineering Technology* diploma/certificate or an acceptable combination of education, training and/or experience in the field of radiocommunication.

* Includes but not limited to acceptable programs such as Telecommunications, Wireless, Broadcasting Technologies or Avionics Engineering Technology or the completion of an acceptable training program of at least 2,400 hours, in electronics or telecommunications technology or in the radiocommunications field.

b. Specific to Topic 4.1.1.v.3 Encryption: What is the depth of understanding outcome expected? (e.g. Beginner, Intermediate, Advanced)?

- **Answer** - Beginner to Intermediate.

c. For what is this training preparing the student? I.E. How would you finish this sentence?: After completing this training, the student should be prepared to....

- **Answer** - Students commonly start with varied levels of knowledge and experience specific to digital radio modulation. Completion of the e-learning course will ensure all students possess a similar level of knowledge and understanding about the topics listed. After the completion of this training, the students should have the knowledge and be prepared for further job specific operational training and the execution of ISED's spectrum monitoring and analysis activities, technical compliance measurements and audits, and radio interference analysis and resolution activities.

Q.2 Does ISED expect this offering to be exclusive, or can the bidder/contractor retain the right to make the offering or part of the offering available to other customers?

- **Answer** - The offering is not expected to be exclusive. The bidder/contractor retains the right to make the offering or part of the offering available to other customers.

Q.3 To further ensure an offering that best matches ISED's requirements, is an opportunity available for a call with ISED?

Answer - For any additional questions or for further information on ISED's requirement, please address them to the Contracting Authority and we would be happy to respond

Q.4 The RFP requests (M1) the Service Provider to have 5 years of recent experience in online e-learning training courses. C4 i Training & Technology has been in the Training business for 12 years and in the last 3 years has delivered e-learning. We employ team members that have over 5 years of e-learning experience.

Does that meet the M1 requirement?

Answer: The Service Provider shall have a minimum of five (5) years recent experience in providing online e - learning training courses. To demonstrate this experience the Bidder must provide examples of e-learning training courses they have provided spanning the period.

This would also include Service Providers that employ team members that have a minimum of five (5) years recent experience in providing online e - learning training courses. Again, to demonstrate this experience the Bidder must provide the team members' resumes with examples of e-learning training courses they have worked on and provided spanning the period.

Bonjour,

Le but de l'Addendum# 1 est de fournir une réponse à une question qui a été soulevée à la RFP ISED201766 référencée.

Demande de devis # : RFP ISED201766. - Cours de formation en ligne sur la modulation radio numérique moderne.

Addendum #1

Q1. Pour nous aider à délimiter la profondeur de l'offre de formation requise par l'annexe A.4.1 Sujets à couvrir :

a. Quel est le niveau d'éducation ou d'expérience supposé de l'étudiant moyen ? Par exemple, profane, technicien, ingénieur ?

- **Réponse** : - L'étudiant moyen doit avoir obtenu un diplôme d'études secondaires et un diplôme/certificat en technologie du génie électronique* ou une combinaison acceptable d'études, de formation et/ou d'expérience dans le domaine des radiocommunications.

* Comprend, sans s'y limiter, des programmes acceptables tels que les télécommunications, le sans fil, les technologies de radiodiffusion ou la technologie du génie avionique, ou l'achèvement d'un programme de formation acceptable d'au moins 2 400 heures, en technologie de l'électronique ou des télécommunications ou dans le domaine des radiocommunications.

b. Spécifique au sujet 4.1.1.v.3 Chiffrement : Quel est le niveau de compréhension attendu ? (par exemple, débutant, intermédiaire, avancé) ?

- **Réponse** - Débutant à Intermédiaire.

c. A quoi cette formation prépare-t-elle l'étudiant ? I.E. Comment termineriez-vous cette phrase ? Après avoir suivi cette formation, l'étudiant devrait être prêt à.....

- **Réponse** - Les étudiants commencent généralement avec différents niveaux de connaissances et d'expérience spécifiques à la modulation radio numérique. L'achèvement du cours d'apprentissage en ligne garantira que tous les étudiants possèdent un niveau similaire de connaissances et de compréhension des sujets énumérés. A l'issue de cette formation, les étudiants devraient avoir les connaissances et être préparés à une formation opérationnelle plus poussée et à l'exécution des activités de contrôle et d'analyse du spectre de l'ISED, des mesures et audits de conformité technique, et des activités d'analyse et de résolution des interférences radio.

Q.2 L'ISED s'attend-il à ce que cette offre soit exclusive, ou le soumissionnaire/entrepreneur peut-il conserver le droit de mettre l'offre ou une partie de l'offre à la disposition d'autres clients ?

- **Réponse** - L'offre n'est pas censée être exclusive. Le soumissionnaire/entrepreneur conserve le droit de mettre l'offre ou une partie de l'offre à la disposition d'autres clients.

Q.3 Pour s'assurer que l'offre correspond au mieux aux exigences de l'ISED, est-il possible d'organiser un appel téléphonique avec l'ISED ?

Réponse - Pour toute question supplémentaire ou pour obtenir de plus amples renseignements sur les exigences de l'ISED, veuillez vous adresser à l'autorité contractante et nous serons heureux de vous répondre

Q.4 La DP demande (M1) au fournisseur de services d'avoir 5 ans d'expérience récente dans les cours de formation en ligne cours de formation e-learning. C4 i Training & Technologie est présent dans le secteur de la formation depuis 12 ans et a dispensé des cours de formation en ligne au cours des 3 dernières années. Nous employons des membres de l'équipe qui ont plus de 5 ans d'expérience en e-learning.

Cela répond-il aux exigences du M1 ?

Réponse : Le fournisseur de services doit avoir un minimum de cinq (5) ans d'expérience récente dans la fourniture de cours de formation en ligne. Pour démontrer cette expérience, le soumissionnaire doit fournir des exemples de cours de formation en ligne qu'il a fournis au cours de cette période.

Cela inclut également les fournisseurs de services qui emploient des membres de l'équipe ayant un minimum de cinq (5) ans d'expérience récente dans la fourniture de cours de formation en ligne. Encore une fois, pour démontrer cette expérience, le soumissionnaire doit fournir les CV des membres de l'équipe avec des exemples de cours de formation en ligne sur lesquels ils ont travaillé et qu'ils ont fournis au cours de la période..

ALL OTHER TERMS AND CONDITIONS OF THE SUBJECT ITT REMAIN UNCHANGED AND IN EFFECT /

TOUS LES AUTRES TERMES ET CONDITIONS DE L'ITT SUJET RESTENT INCHANGÉS ET EN VIGUEUR

Thank you /Merci

Leonard Irani
Senior Contract & Procurement Advisor|Agent(e) de contrat et d'approvisionnement
Corporate Management Sector (CMS) | Secteur de la gestion intégrée (SGI)
Innovation, Science and Economic Development | Innovation, Sciences et Développement économique
Canada
235 Queen Street | 235 rue Queen,
Ottawa, ON, K1A 0H5

